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Protokół Nr XXXIX/2017  

z odbytej sesji Rady Miejskiej w Rzepinie 

 w dniu 20 grudnia 2017r. o godz. 14:00 

 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 

Pkt 1. Sprawy regulaminowe: 

Pkt 1.1. otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Pan Damian Utracki, Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzepinie otworzył 

XXXIX zwyczajną sesję VII kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie witając wszystkich 

przybyłych. Na podstawie listy obecności w sesji udział bierze 15 radnych, w związku 

z czym Rada jest zdolna do podejmowania prawomocnych decyzji, poinformował 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzepinie. (lista obecności radnych i gości 

stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego protokołu). 

  

Pkt 1.2.Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 

Pan Damian Utracki Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się z zapytaniem, 

czy radni mają jakieś uwagi, bądź inne propozycje do przedstawionego w 

zawiadomieniu o sesji porządku obrad.  

Radni nie wnieśli uwag i innych propozycji do proponowanego porządku obrad. 

Burmistrz Rzepina Pan Sławomir Dudzis zwrócił się z prośbą o wprowadzenie 

do proponowanego porządku obrad projektu uchwały 4.9. w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków budżetu Gminy Rzepin, w których niezrealizowane kwoty nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2017 oraz ustalenia planu finansowego tych wydatków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby po punkcie 1 nastąpiło 

uroczyste podziękowanie za osiągnięcia sportowe dla młodej Rzepinianki. 

 

„Za” wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały 4.9. w sprawie ustalenia 

wykazu wydatków budżetu Gminy Rzepin, w których niezrealizowane kwoty nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2017, oraz ustalenia planu finansowego tych 

wydatków głosowało 15 radnych – jednogłośnie. 
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Pkt 1.3. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Sprawy regulaminowe: 

1.1. otwarcie sesji i stwierdzenie kworum, 

1.2. zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad, 

1.3. przedstawienie porządku obrad, 

1.4. przyjęcie protokołu z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 29.11.2017r. 

2. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

3. Analiza projektu budżetu gminy Rzepin na 2018r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzepin na lata 2018-2034, 

4.2. uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Rzepin na 2018r., 

4.3. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2018r., 

4.4. przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2018 – 2020, 

4.5. zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Rzepinie na 2018r., 

4.6. zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rzepinie na 

2018r., 

4.7. zatwierdzenia planów pracy poszczególnych komisji Rady Miejskiej w Rzepinie 

na 2018r., 

4.8. uchwalenia statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzepinie, 

4.9. ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Rzepin, w których niezrealizowane 

kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017, oraz ustalenia planu 

finansowego tych wydatków. 

5. Interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 

6. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 

7. Zamknięcie sesji. 

„Za” przyjęciem ww. porządku obrad głosowało 15 radnych – jednogłośnie 

 

Pkt 1.4. przyjęcie protokołu z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 29.11.2017r. 
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„Za” przyjęcie protokołu z sesji zwyczajnej odbytej w dniu 29.11.2017r. 

głosowało 13 radnych, 2 radnych „wstrzymało się”. 

 

Burmistrz  Sławomir Dudzis odczytał list gratulacyjny dla Malwiny 

Olszewskiej sportowo uzdolnionej mieszkanki gminy Rzepin, wzorowej uczennicy 

Zespołu Szkół w Rzepinie zawodniczki LKS Lubusz Słubice oraz Słubickiej Akademii 

Biegowej, za wybitne osiągnięcia sportowe, uzyskanie tytułu Mistrzyni Województwa 

Lubuskiego na dystansie 300 m. 

Gratulował nieprzeciętnego talentu, zaangażowania w proces treningowy, 

systematyczności oraz sumienności, które prowadzą do osiągania coraz lepszych 

wyników w sporcie oraz w nauce. Życząc jednocześnie dalszych sukcesów i realizacji 

zamierzonych celów. Następnie wspólnie z Przewodniczącym Rady Miejskiej Panem 

Damianem Utrackim złożyli gratulacje i drobny upominek dla wyróżnionej. 

 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami. 

Burmistrz Rzepina poinformował, że podpisana została umowa na Inżyniera 

Kontraktu dla jednej z największych inwestycji w historii Rzepina jaką jest 

rewitalizacja starego miasta. Wybrany już został Inżynier Kontraktu, który stara się 

szukać firm i zachęca je, aby brały udział w przetargu.  

Następnie Burmistrz Dudzis spotkał się z Panią Małgorzatą Krasowską-

Marczyk Prezes Szpitala. Spotkanie dotyczyło funkcjonowania Przychodni Zdrowia, 

sytuacji związanej z karetką oraz rehabilitacją na terenie Rzepina. 

Pożegnanie przez Burmistrza i współpracowników długoletniego pracownika 

Pani Anny Moskalskiej, która przepracowała w tutejszym Urzędzie Miejskim ponad 

40 lat. 

Brał udział w V Rzepińskim Dniu Osoby Niepełnosprawnej. 

Brał udział w spotkaniu z przedstawicielami Klubu Sportowego „Zorza 

Kowalów” z udziałem radnych Tomasza Przybyła i Andrzeja Zatora oraz w spotkaniu 

z przedstawicielami Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, które to dotyczyło 

sprawy usamodzielnienia się jednego z wychowanków pieczy zastępczej mieszkańca 

Rzepina. 
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Udział w Mikołajkowym Turnieju Basket Ligii. 

Udział w spotkaniu wigilijno-opłatkowy Stowarzyszenia Słoneczko. 

Nadto Pan Burmistrz prowadził rozmowy w Regionalnej Dyrekcji Ochrony 

Środowiska w Gorzowie Wlkp. w sprawie wydania decyzji środowiskowych, 

zaświadczeń Natura 2000 i deklaracji wodnych, które były niezbędne przy projekcie 

kanalizacji w Kowalowie oraz z przedstawicielami „Dino” w sprawie budowy 

parkingów i ewentualnej partycypacji w kosztach  budowy parkingów na naszym 

terenie. 

Udział w uroczystym ślubowaniu klasy policyjnej w Zespole Szkół w Rzepinie. 

Udział w Walnym Posiedzeniu CZG-12 w Długoszynie. 

Udział w spotkaniu wigilijno-opłatkowym Stowarzyszenia Seniorów. 

Udział w spotkaniu wigilijno-opłatkowym w Komendzie Powiatowej Policji w 

Słubicach oraz udział w debacie na temat bezpieczeństwa Seniorów zorganizowanej 

przez Komisariat Policji w Rzepinie. 

 

Pkt 3. Analiza projektu budżetu gminy Rzepin na 2018r. 

Zgodnie z trybem pracy nad projektem uchwały budżetowej i poszczególnymi 

terminami, analiza i uchwalenie WPF oraz budżetu powinna zawierać poszczególne 

elementy, które przedstawił Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki: 

- odczytanie projektu uchwały budżetowej,  

- odczytanie opinii poszczególnych Komisji Rady, 

- odczytanie opinii w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez 

Przewodniczącego Komisji Gospodarczej, 

- odczytanie opinii RIO w sprawie uchwały budżetowej oraz WPF, 

- dyskusja nad projektem uchwały, 

- głosowanie nad WPF, 

- głosowanie nad uchwałą budżetową. 

Pani Małgorzata Barwińska Skarbnik Gminy  odczytała projekt uchwały 

budżetowej, następnie przewodniczący poszczególnych Komisji Rady Miejskiej w 

Rzepinie odczytali informacje, w których to pozytywnie opiniują projekt budżetu 

Gminy Rzepin na rok 2018. 
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Pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie uchwały 

budżetowej oraz WPF odczytał Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzepinie Pan 

Damian Utracki. 

Kolejnym elementem analizy i uchwalenia Wieloletniej Prognozy finansowej 

oraz budżetu była dyskusja nad projektami tych uchwał. 

 Na wstępie Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Utracki zaznaczył, że 

jest to pierwszy budżet od 7 lat od kiedy jest radnym, nad którym będzie niestety  

głosował „przeciw”. Dodał, że jest to budżet inwestycyjny i prorozwojowy, jednak 

problemem jest fakt, że ok. 10.000.000,00 zł., które gmina ma wydać m.in. na 

rewitalizację Starego Miasta, na budowę ścieżki rowerowej wokół jeziora, czy też 

strefę przy dworcu kolejowym (inwestycje niewątpliwie potrzebne) to środki, które w 

100% pochodzą z budżetu gminy. Przewodniczący uważa, że najpierw należałoby 

wykorzystywać na ile to możliwe środki ze wszelkich możliwych źródeł pomocowych 

z Unii Europejskiej, które jak wiemy powoli się kończą, a dopiero później wydawać 

własne. W Wieloletniej Prognozie Finansowej jest zapis, że nie przewiduje się 

dalszych pożyczek. Biorąc kredyt w wysokości 15.000.000,00 zł., gmina wykona 

zaplanowane inwestycje, a co w przypadku kiedy pojawią się środki Unijne na kolejne 

inwestycje wymieniane przez Przewodniczącego na komisjach? Skąd znajdziemy na 

to środki? Kolejny kredyt? Pan Damian Utracki uważa, że w pierwszej kolejności 

powinny być realizowane inwestycje, na które możemy otrzymać dofinansowania. 

Przewodniczący dodał również, że kwestią sporną poruszaną na komisji było 

dofinansowanie w kwocie 300.000,00 zł. na budowę ołtarza w Kościele Parafialnym w 

Rzepinie. Czy nie należałoby przeprowadzić konsultacji w tym zakresie? Dobrze 

przecież wiemy, że mamy bardzo wiele pilnych potrzeb i wydatków.  

W związku z  obecnością przedstawicieli parafii na sesji, Pan Damian Utracki  

skierował zapytanie do Ks. Proboszcza, czy aż tak niezbędne jest dofinansowanie 

ołtarza w wysokości 300.000,00 zł, czy też są inne potrzeby w naszej parafii, na które 

taka kwota byłaby bardziej potrzebna? czy systemy PPOŻ w naszych kościołach są w 

pełni zagwarantowane? sieci elektryczne?, czy nie lepiej byłoby przeznaczyć taką 

kwotę pieniędzy np. na remonty dachów w naszych kościołach, czy też zainwestować 

w ogrzewanie? W kościele w Lubiechni Małej, który jest swoistą perełką regionu, 
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także niezbędny jest kapitalny remont?. Za ok. 1.000.000,00 zł (całkowita wartość 

planowanego ołtarza) można by było sprowadzić np. z Francji oryginalny barokowy 

zabytkowy ołtarz, natomiast ten który jest w planie będzie ołtarzem nowoczesnym bez 

większej wartości zabytkowej dodał Przewodniczący Rady.  

 Ksiądz Proboszcz Stanisław Wencel wyjaśnił, że Kościół Parafialny jest 

najstarszym kościołem zabytkowym w naszej Gminie. Przyjezdni zwiedzający kościół 

pytają, dlaczego nie ma ołtarza. W Kościele tym znajdował się kiedyś ołtarz, który 

został zniszczony przez korniki i nikt go nie odbudował.  W planach było ściągnięcie 

ołtarza z zagranicy, które wyniosłoby 1.500.000,00 zł. Były prowadzone rozmowy z 

konserwatorem w tej sprawie, ale ołtarz ten byłby dużo mniejszy i skromniejszy. 

Ołtarz, który jest zaprojektowany będzie  mierzył 11 metrów, czyli do samego sufitu 

będzie kosztował około 900.000,00 zł. Projekt odpowiada stylowi kościoła, a ołtarz 

ten będzie obrazem dla tych, którzy chcą przebywać w tym kościele i będzie dobrze 

wykorzystanym  miejscem. 

 Gdy chodzi o ogrzewanie - w kościele w Starościnie i w Drzeńsku jest 

ogrzewanie takie jak w Rzepinie - dodał Proboszcz. 

 Głos zabrał Burmistrz Rzepina Sławomir Dudzis informując, że sytuacja 

finansowa Gminy Rzepin jest bardzo dobra, inaczej Gmina nie brnęłaby tak daleko w 

inwestycje w przyszłym roku. Natomiast jeżeli chodzi o perspektywę Unii 

Europejskiej to wnioski o dofinansowanie składane były tam, gdzie to było możliwe i 

stamtąd skąd była możliwość otrzymania dofinansowania takie dofinansowanie gmina 

otrzymała. Natomiast  nie na wszystkie projekty jest możliwość otrzymania dotacji, 

więc nie ma innego rozwiązania niż inwestować z własnych środków.  

 Burmistrz Sławomir Dudzis dodał, że perspektywa Unii Europejskiej jak 

szybko się zaczęła tak szybko się zakończyła. Najważniejsze konkursy zostały 

rozstrzygnięte. Przyszły roku czyli 2018-2019 jest fazą inwestycji natomiast rok 2019- 

2020 będzie fazą rozliczenia tych projektów, w związku z tym nie można liczyć na 

jakiekolwiek oszczędności poprzetargowe jak w latach ubiegłych, ponieważ teraz jest 

rynek wykonawcy i jedyna obawa jaka istnieje to taka, że możemy nie znaleźć 

wykonawców  na wszystkie zaplanowane inwestycje. Dlatego też trzeba liczyć się z 

tym, że być może trzeba będzie dołożyć z własnych środków do niektórych inwestycji.  
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Burmistrz chcąc uspokoić tych, którzy mają obawy związane z zaciągnięciem kredytu 

zapewnił, że planowane są pewne rezerwy. Na przyszły roku planuję się nadwyżkę 

budżetową, którą to planujemy zarezerwować na ewentualne dopłaty do tych 

inwestycji do których okazałoby się, że to co mamy zabezpieczone nie wystarczy, że 

wykonawca zażąda więcej. Natomiast jeśli uda się sfinansować na takim poziomie na 

jaki liczymy, to pieniądze te pozostaną i będziemy mogli zakupić nowe tereny 

inwestycyjne, na które jest zapotrzebowanie. W przyszłości planowane jest kupno 25 

hektarów ziemi na kolejne inwestycje. Pieniądze, które zostaną zainwestowane w 

kupno ziemi wrócą do gminy, ponieważ zakupione tereny zostaną sprzedane, a na nich 

powstaną nowe firmy i nowe miejsca pracy, które będą płaciły podatki do kasy  

gminy-poinformował Pan Burmistrz. 

 Jednocześnie zapewniał, że planowany kredyt w kwocie 15.000.000,00 zł. jest 

kredytem bardzo bezpiecznym. W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rzepin 

na lata 2018-2034 jest wyraźnie pokazane, że spłata kredytu to kwota rzędu 3% 

dochodów gminy. 

Nadto Pan Burmistrz poinformował, że Gmina Rzepin na 83 gminy 

Województwa Lubuskiego nie obciąża naszych mieszkańców tak, jak inne gminy w 

województwie. Gmina Rzepin jest w czołówce Województwa Lubuskiego zajmując 

jedno z trzech pierwszych miejsc, jeśli chodzi o wysokość opłaty za wodę, ścieki i 

wywóz nieczystości stałych, są to najniższe stawki w Województwie Lubuskim. 

Kończąc  wypowiedź dotyczącą projektu budżetu  Burmistrz powiedział, że budżet na 

2018 rok jest budżetem ambitnym, jest budżetem realnym i zdecydowanie 

proinwestycyjnym - takie cele były stawiane od początku kadencji -dodał.  

Następnie głos zabrał radny Stanisław Zieliński, który stwierdził, iż ogrzewanie 

jakie jest w kościołach jest to bardzo dobre rozwiązanie - jest bardzo ciepło i 

wygodnie pod warunkiem, że przyjdzie się do kościoła o odpowiedniej godzinie przed 

mszą, a przede wszystkim jest ekonomiczne. Radny Stanisław Zieliński uważa, że 

ołtarz w kościele parafialnym jest potrzebny i jeśli gmina może pomóc w jego 

budowie to on jak najbardziej jest za tym. 

Natomiast radna Agnieszka Wodara odnosząc się do projektu budżetu dodała, 

że „wstrzyma się” od głosu podczas  głosowania nad projektem budżetu.  
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Radny Jarosław Dudzis dodaje, że jeśli jest mowa o pozyskiwanych środkach z 

Unii Europejskiej, to czas już dobiega końca. Do roku 2020 można liczyć na duże 

pieniądze, a po tym okresie praktycznie wcale. Zostały 2 lata na to, aby najefektywniej 

wykorzystać możliwości jakie daje nam Unia Europejska. 

 Racjonalnym pomysłem jest budowa ołtarza  w kościele parafialnym - dodał 

radny Jarosław Dudzis. 

Następnie głos zabrał radny Dariusz Wąsowicz informując, że Komisja 

Rewizyjna wydała opinię pozytywną dot. projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

uchwały budżetowej Gminy Rzepin na 2018r. opierając się na  opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze, która jest opinią pozytywną i nie ma żadnego 

zagrożenia jeśli chodzi o zaciągnięcie kredytu. Radny Wąsowicz  uważa, że  wierni 

będą zadowoleni z budowy ołtarza, gdy ich świątynia stanie się piękniejsza. 

 

O godzinie 15:00 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach. Po 

przerwie o godz. 15:05 wznowiono obrady. 

 

Pkt 4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Pkt 4.1. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzepin na lata 

2018-2034. 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 13 radnych (K.Kramarzewska, J.Dudzis, 

 C.Nowaczewski, G.Oczyński, J.Olesek,T.Przybył,A.Pych,R.Rogowski,W.Rycerz,  

L.Szulczewska, D.Wąsowicz, A.Zator, St.Zieliński), „przeciw” był 1 radny 

(D.Utracki),  radna A.Wodara  „wstrzymała się” od głosu. 

 

Pkt 4.2. uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Rzepin na 2018r. 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 13 radnych (K. Kramarzewska, J.Dudzis,  

C.Nowaczewski, G.Oczyński, J.Olesek, T.Przybył, A.Pych, R.Rogowski, W.Rycerz, 

L.Szulczewska, D.Wąsowicz, A.Zator, St.Zieliński), „przeciw” był 1 radny 

(D.Utracki),  radna A.Wodara „wstrzymała się” od głosu. 
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Pkt 4.3. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2018r. wraz z Pkt 4.4. przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2018 – 2020.  

Powyższe omówiła  Pani Ewa Sierant-Lipnicka Pełnomocnik Burmistrza do spraw 

rozwiązywania problemów alkoholowych informując, iż Polski System 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i  Gminny Program Profilaktyki został 

opracowany na podstawie ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi i Narodowego Programu Zdrowia. Źródłem finansowania Gminnych 

Programów Profilaktyki są opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych. Głównym celem programu jest ograniczenie zdrowotnych i 

społecznych skutków ze spożywania napojów alkoholowych. Cele szczegółowe to:  

- rozwijanie istniejącego systemu pomocy rodzinom, w których występują 

problemy związane ze spożywaniem alkoholu; 

- ograniczenie spożywania alkoholu przez osoby niepełnoletnie poprzez 

realizację programów profilaktycznych ; 

- zwiększenie świadomości społecznej w zakresie problematyki związanej ze 

spożywaniem alkoholu. 

Realizatorem i koordynatorem programu jest Pełnomocnik Burmistrza przy 

współpracy z Gminną Komisją Rozwiązywania Programów Alkoholowych i 

Ośrodkiem Pomocy Społecznej oraz  przy pomocy Szkoły, Policji, Placówki Służby 

Zdrowia oraz Stowarzyszeń i Parafii.  

Odbiorcami  tego Programu są nie tylko osoby uzależnione i współ uzależnione, 

ale także osoby pijące szkodliwie i ryzykownie, są to również dzieci i młodzież, a 

także kobiety w ciąży, kierowcy i wszyscy mieszkańcy Gminy Rzepin. 

 

O godzinie 15:15 obrady opuścił radny Andrzej Zator. 

 

Gdy chodzi o Gminny Program Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2018 – 

2020 kontynuowała nadal Pani Ewa Sierant-Lipnicka – Program ten został 

opracowany na podstawie Ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii i Narodowego 
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Programu Zdrowia. Celem programu jest zmniejszenie zainteresowania narkotykami 

wśród dzieci i młodzieży poprzez realizację programów profilaktycznych. Kolejnym 

celem jest podniesienie wiedzy społeczeństwa na temat problemów związanych z 

zażywaniem narkotyków poprzez działalność profilaktyczną, wychowawczą, 

edukacyjną i informacyjną. Stworzenie spójnego systemu przeciwdziałania narkomani 

poprzez nawiązanie współpracy różnych instytucji. Ostatnim  elementem jest 

zainicjowanie długofalowego podnoszenia wiedzy i kompetencji wszystkich grup 

zawodowych, które działają w tym obszarze- dodaje Pani Ewa Sierant-Lipnicka. 

 

„Za” przyjęciem Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2018r. głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

„Za” przyjęciem Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2018 

– 2020 głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

 

Pkt 4.5. zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w Rzepinie na 2018r. 

Uchwały 4.5. 4.6. oraz 4.7. omówił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Damian Utracki. 

„Za” podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej w 

Rzepinie na 2018r głosowało 14 radnych -jednogłośnie. 

 

Pkt 4.6. zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Rzepinie na 2018r. 

„Za” podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rzepinie na 2018r. głosowało 14 radnych- 

jednogłośnie. 

 

O godzinie 15:30 powrócił radny Andrzej Zator  

 

Pkt 4.7. zatwierdzenia planów pracy poszczególnych komisji Rady Miejskiej w 

Rzepinie na 2018r. 
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„Za” podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy poszczególnych 

komisji Rady Miejskiej w Rzepinie na 2018r. głosowało 15 radnych - 

jednogłośnie. 

 

Pkt 4.8. uchwalenia statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzepinie. 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzepinie Pan Sławomir Karatysz 

poinformował, że w związku z ujednoliceniem zmian wprowadzonych do pierwotnego 

statutu oraz dokonania zmian w nazewnictwie funkcji (zamiast Kierownika będzie 

Dyrektor OPS w Rzepinie) zasadne jest podjęcie powyższej uchwały. 

Nadto Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej złożył podziękowanie 

wszystkim kierownikom, dyrektorom jednostek organizacyjnych i przede wszystkim  

Burmistrzowi Rzepina jako inicjatora przedsięwzięcia jakim była „Świąteczna 

paczka”. 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 15 radnych- jednogłośnie. 

 

 

O godzinie 15:32 obrady opuściła radny Agnieszka Wodara. 

 

Pkt 4.9. ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Rzepin, w których 

niezrealizowane. 

Pani Skarbnik poinformowała, że uchwała przewiduje ustalenie wykazu 

wydatków oraz ostateczny termin dokonania wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku  budżetowego 2017, do takich wydatków zostanie zaliczone zadanie 

pn.„Budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w ulicy Zapłocie w Rzepinie”. 

 

„Za” podjęciem ww. uchwały głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 
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Pkt 5. Interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 

Na wstępnie radny Jarosław Dudzis sugerował, aby wystąpić z wnioskiem do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich oraz do Powiatu Słubickiego o zainstalowanie kamery 

na skrzyżowaniu przed miejscowością Nowe Biskupice oraz o poprawę stanu 

technicznego drogi z Rzepina do Biskupic. 

 

Następnie Pan Przewodniczący Rady odczytał korespondencję, która wpłynęła do 

biura Rady: 

- pismo zachęcające samorządy do współpracy w ramach krajowego zasobu 

nieruchomości tzw. „Mieszkania plus” do rozpropagowania tej idei, 

- pismo z prośbą o współpracę w obronie samorządów i biernego prawa wyborczego 

obywateli, 

- prośba o przeprowadzenie remontu w Powiatowym Ośrodku Wsparcia w Rzepinie, 

który został zalany w wyniku awarii instalacji wodnej, będącej siecią wewnętrzną 

Zespołu Szkół w Rzepinie, 

- petycja  antysmogowa dla Województwa Lubuskiego. 

 

 Radny Waldemar Rycerz natomiast podjął temat braku mieszkań na terenie 

gminy Rzepin – w związku z czym prosił , by przy wytyczaniu działek  do sprzedaży 

w  2018r. wytyczać  działki  większe, aby  inwestor, który chciałby budować 

mieszkania miał  możliwość kupna większej działki.  

 

Pan Przewodniczący przychyla się do wniosku Radnego Rycerza. Jeśli zależy Nam 

żeby w Rzepinie osiedlało się jak najwięcej mieszkańców to powinniśmy wyjść z 

konkretnymi rozwiązaniami. Należałoby m.in. zachęcać inwestorów – deweloperów 

do budowy nowych obiektów, bo jak widzimy na wtórnym rynku mieszkaniowym 

popyt jest ogromny, co niestety odzwierciedla się w cenie mieszkań.    

 

 Następnie Sołtys Sołectwa Lubiechnia Wielka zwrócił się do Zastępcy 

Burmistrza Pana Krystiana Pastuszaka, prosząc aby po sesjach nie telefonował do 

niego i żeby nie szantażował go i  nie straszył. 
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Pkt 6. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne. 

Odpowiadając na powyższe, Zastępca Burmistrza poinformował, że fakt ten 

miał miejsce, lecz rozmowa miała charakter służbowy i dotyczyła zaleceń 

pokontrolnych  jakie nałożyła na gminę Najwyższa Izba Kontroli  (gospodarka wodno- 

ściekowa). 

Zalecenia dot. zinwentaryzowania i prowadzenia ewidencji zbiorników  

bezodpływowych. W związku  z tym  gmina zwróciła się do wszystkich Sołtysów o 

pomoc w tej inwentaryzacji i wszyscy Sołtysi oprócz Sołtysa z Lubiechni Wielkiej 

dostarczyli deklaracje mieszkańców. 

Natomiast jeśli Pan Sołtys  nie wyraża zgody, żeby informować gminę o 

czymkolwiek, to prosił aby zrezygnował z funkcji Sołtysa, gdyż zdaniem Pana 

Zastępcy Burmistrza krzywdzi swoich mieszkańców.  

Następnie Burmistrz Dudzis odniósł się do kwestii remontu Powiatowego 

Ośrodka Wsparcia deklarując, że w nowym roku w styczniu remont ten będzie 

przeprowadzony.  

Natomiast, gdy chodzi o pismo dotyczące Programu „Mieszkanie plus” - jest 

analizowana możliwość budowy mieszkań i prawdopodobnie wkrótce złożony 

zostanie akces udziału w  tym programie. Tym niemniej  prowadzone są rozmowy z 

prywatnymi deweloperami na temat możliwości budowy bloków przy ul. Elizy 

Orzeszkowej- powiedział Pan Burmistrz.  

Sołtys Lubiechni Wielkiej dodaje, że on też dostarczył wnioski od 

mieszkańców od których otrzymał, natomiast inni poinformowali, że sami złożyli. 

Poza tym , to nie Pan Zastępca Burmistrza wybiera Sołtysa wsi Lubiechnia Wielka, 

tylko mieszkańcy. 

 Pan Krystian Pastuszak odnosząc się  potwierdził fakt, że nie on wybiera 

Sołtysa , ale nawiązał do tego, że  Sołtysem jest ta sama osoba od ok.20 lat, osoba ta 

była również Prezesem OSP w Lubiechni Wielkiej, gdzie nic się nie działo, budynek 

był w opłakanym stanie, gdy  dwa lata temu zostały poczynione zmiany na stanowisku 

Prezesa OSP Lubiechnia Wielka, to w przeciągu dwóch lat ten młody człowiek 
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dokonał dużych zmian  w tym budynku, a  Sołtys przez dwadzieścia lat tego nie zrobił. 

Jeszcze raz powtórzył, że Sołtys naprawdę krzywdzi mieszkańców tej wsi. 

Na zakończenie sesji Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki w związku ze 

zbliżającymi się świętami Bożego Narodzenia złożył wszystkim obecnym i ich 

rodzinom  życzenia świąteczne. 

 

Pkt 7. Zamknięcie sesji. 

 

Wobec zrealizowania tematów obrad Przewodniczący Rady Pan Damian Utracki o 

godzinie 15:55 zamknął XXXIX zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Rzepinie.  

 

Protokołowała:       Przewodniczył: 

M.Szewczyńska 

               Przewodniczący Rady Miejskiej 

            

               Damian Utracki 


